

Referat af Kursistrådsmøde d. 23.10.2024 kl. 11.20-11.55, i V250

- **Godkendelse af dagsorden, v. Neel/Lucca**

Dagsorden godkendt

- **Valg af mødeleder og referent**

Hanne skriver referat

Neel er mødeleder

- **Præsentation af fremmødte**

I alt 16 kursister fra: 2.j, 1.y, 2.s, 2.t, v, 1. j, og enkeltfag.
Sofie (trivselskoordinator), Hanne (lærer), Anita (rektor)
Samt Lucca, 1. i (næstforperson) og Neel, 2. t (forperson)

- **Bedre udluftningsplan**

Neel holdt et oplæg om, at der er problemer med udluftning på skolen.

Der kom flere kommentarer til dette:

- Lokale 106 er meget lille – og det bliver ret klamt.
- Kældrens toiletter lugter kraftigt af kloak. Det er vist det samme på 4. sal.
- Med 30 personer i nogle klasser er det svært at få ilt nok ind i lokalerne.
- I musiklokalet i kælderen er der dårlig luft.

En kursist foreslår, at der kan indkøbes de der fugle, der måler ilt i lokalerne, og som viser, når der mangler ilt i lokalet.

Neel foreslår at Lucca og ham arbejder videre med at lave en plan – måske sammen med Anita. Sofie melder sig til at være hjælper.

- **Fotokonkurrence (Idee og plan)?**

Neel fremlægger forslag om, at der skal laves en konkurrence, så de kameraer, kursistrådet har fået til præmier, snart kan gives væk.

Der kommer følgende ideer:

Man bør vælge et emne for en konkurrence.

Der kan laves nogle faste regler for f.eks. farve, følelser, eller at man kun må bruge mobiltelefon.

Bendix 2. v, Sofie og Neel går videre med planerne.

- **Nyt fra Klubber**
Punktet blev sprunget over
- **Evt.**

A:

1. I synes, at det er et problem, at lokalerne lånes ud til andre end KVUC. I oplever at komme tilbage til rod, og de har mistet ting i lokalerne. De spørger, om der er andre, der kan genkende problemet? 1. J: har oplevet det samme sidste år, hvor lokalet så anderledes ud. Puslespil forsvinder.

Andre har også oplevet det samme – sådan så lokalerne ser anderledes ud, når de kommer om morgenen.

Der er Studieskolens skabe i lokale i 108 – så klassen bliver forstyrret midt i timerne.

Anita forklarer, at Studieskolen skal efterlade lokalerne, som det fremgår af det skilt, der hænger i lokalerne. Det er vigtigt, at kursister siger det videre til lærerne, hvis dette ikke overholdes.

B:

En kursist siger, at det er svært at sidde i et lokale, hvor der er ro til at sidde og arbejde. Der er en del lokaler på skolen til kursister. Måske skal man arbejde på at få flere steder til at kunne arbejde i ro.

Anita fortæller, at biblioteket er blevet åbnet i længere tid.

Der er kursistlokaler på alle etager. Nogle steder er der problemer med larm fra gangene. Særligt på 4. sal. er der larm. Anita siger, at der vist nok bliver gjort noget ved gangene på 4. sal snart.

Der kommer et forslag om at der kunne laves en plakat/oversigt over hvor er der studieområder. Det kunne evt. være et designhold, der lavet et sådant.

C:

Kan det være muligt at prioritere mediefag B?

Der er kun tilmeldt 10 kursister til mediefag B – måske kommer der flere.

Derfor mangler der nok til, at faget nok bliver oprettet.

Flere kursister er startet på KVUC, fordi de troede, de kunne få det, så de synes det er meget ærgerligt.

De oplever samtidig, at valgsfagsprioriteringerne ikke er blevet taget alvorligt.

Anita vil se på det.

Hanne foreslår, at punktet tages op igen på det næste møde. Evt. med invitation til studievejledningen.

Næste møde d. 18.11:

Valgfag – hvordan foregår det? Er fordelingen retfærdig?

Mødet sluttede i god ro og orden med en håb fra en kursist om fortsat "Mere medmenneskelighed og kærlighed."